



GENESTRA
BRANDS®

AMD

Vitamin-mineral supplement providing antioxidants and liver support

- Source of antioxidants to help reduce the oxidative damage caused by free radicals
- Provides support for healthy liver function
- Includes key minerals for the maintenance of good health
- Convenient vegetable capsule and vegan-friendly formula

AMD is a unique formulation providing antioxidants and support for healthy liver function. The liver is a key organ of detoxification and involved in the breakdown of toxins into less harmful metabolites that are then eliminated by the body. Phase 1 of liver detoxification involves oxidation, although a necessary step, this process results in the formation of free radicals. Antioxidants such as those provided by vitamin C and chlorella help to protect cells from the oxidative stress and cell damage that can be caused by these highly reactive molecules. AMD is specifically designed to support liver function and includes complementary ingredients such as key minerals, vitamin C, amino acids, alginic acid, apple pectin and chlorella.



EACH CAPSULE CONTAINS

Vitamin C (ascorbic acid/ascorbyl palmitate)	250 mg
Iodine (potassium iodide)	18 mcg
Zinc (zinc aspartate)	5 mg
Selenium (selenomethionine)	25 mcg
Manganese (manganese aspartate)	3 mg
Chromium (chromium nicotinate glycinate)	25 mcg
L-Cystine	100 mg
L-Methionine	50 mg
L-Lysine (L-lysine hydrochloride)	48 mg
Alginic Acid (sodium alginate)	70 mg
Apple Pectin (from <i>Malus domestica</i> fruit)	55 mg
Chlorella (<i>Chlorella vulgaris</i>) Broken cell	2 mg

Non-Medicinal Ingredients: Hypromellose, cellulose, hypromellose

Recommended Dose

Adults: Take 1-3 capsules daily with a meal, a few hours before or after taking other medications or natural health products, or as recommended by your healthcare practitioner. Consult your healthcare practitioner for use beyond 1 month.

Product Size
90 Vegetarian Capsules

Product Code
10222

NPN 80104804



GenestraBrands.ca | 1.800.263.5861



GENESTRA
BRANDS®

AMD

Supplément de vitamines et de minéraux qui contient des antioxydants et soutient le foie

- Source d'antioxydants qui contribuent à réduire le stress oxydatif causé par les radicaux libres
- Offre un soutien pour le fonctionnement du foie
- Contient des minéraux importants pour le maintien d'une bonne santé
- Capsules végétariennes pratiques et formule qui convient aux végétaliens

AMD est une formulation unique qui procure des antioxydants et offre un soutien pour le fonctionnement du foie. Le foie est un important organe de détoxification qui intervient dans la dégradation des toxines en métabolites moins nocifs qui sont ensuite évacués par l'organisme. La phase 1 de la détoxification par le foie est un processus qui est nécessaire, mais qui entraîne la formation de radicaux libres. Les antioxydants comme ceux que contiennent la vitamine C et la chlorelle contribuent à protéger les cellules contre le stress oxydatif et les dommages cellulaires pouvant être causés par ces molécules hautement réactives. AMD est un produit spécialement conçu pour soutenir le fonctionnement du foie; il contient des ingrédients complémentaires comme les principaux minéraux, de la vitamine C, des acides aminés, de l'acide alginique, de la pectine de pomme et de la chlorelle.



CHAQUE CAPSULE CONTIENT :

Vitamine C (acide ascorbique/palmitate d'ascorbyle)	250 mg
Iode (iodure de potassium)	18 mcg
Zinc (aspartate de zinc)	5 mg
Sélénium (sélénométhionine)	25 mcg
Manganèse (aspartate de manganèse)	3 mg
Chrome (glycinate de nicotinate de chrome)	25 mcg
L-cystine	100 mg
L-méthionine	50 mg
L-lysine (chlorhydrate de L-lysine)	48 mg
Acide alginique (alginate de sodium)	70 mg
Pectine de pomme (provenant de fruit de <i>Malus domestica</i>)	55 mg
Cellule brisée de chlorelle (<i>Chlorella vulgaris</i>)	2 mg

Ingrédients non médicinaux : Hypromellose, cellulose, hypromellose

Dose recommandée

Adultes : Prendre 1-3 capsules par jour avec un repas, quelques heures avant ou après la prise d'autres médicaments ou produits de santé naturels, ou selon l'avis de votre professionnel de la santé. Consultez votre professionnel de la santé pour usage se prolonge au-delà de 1 mois.

Format

90 capsules végétariennes

Code produit

10222

NPN 80104804



Sans
OGM



Sans
gluten



Sans
produits
laitiers



Végétalien

GenestraBrands.ca | 1.800.361.0324